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1. Getka Janusz -przewodniczący

2. Kłębek Krzysztof - członek

3. Kryszkiewicz Edward -cz łonek

4. Kujawski Bogdan - członek

5. Stańczak Zbigniew -cz łonek

6. Wątorska - Parzydło Justyna - członek

Ponadto w  posiedzeniu uczestniczyli: Tadeusz Bulik -  W ójt(  w  pierwszej części posiedzenia), pani 

Joanna Jabłonowska -  prac. UG, p. Jacek Jeziorski -  prac.Ośrodka Pomocy Społecznej.

Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji, pow ita ł zebranych i przedstawił następujący 

porządek posiedzenia:

1. Ochrona środowiska

a) Dzikie wysypiska

b) Segregacja odpadów  komunalnych

c) Odpady w ie lkogabarytowe

d) Utylizacja e tern itu

2. Pomoc społeczna

Analiza dotycząca udzielonej pomocy społecznej za l-sze półrocze.

W pierwszej kolejności głos zabrał W ó jt, dziękując wszystkim strażakom za okazaną pomoc przy 

usuwaniu skutków nawałnicy, która miała miejsce w  dniu 29 lipca 2912r. Gmina wsparła 17 rodzin 

najbardziej poszkodowanych.

Pani Joanna Jabłonowska po inform owała, , że urząd otrzym ał 54 tyś. zł na ob ió r  azbestu z 62 

nieruchomości. Całość zadania sfinansowana zostanie przez W ojewódzki Fundusz Ochrony 

Środowiska. Odnośnie likwidacji dzikich wysypisk p. Jabłonowska po in form owała, że gmina wskazuje 

tylko lokalizację. W  dniach od 1 -  9 sierpnia przeprowadzono zbiórkę odpadków 

wielkogabarytowych.

W dalszej części swojej wypow iedzi odniosła się do systemu gospodarki odpadami komunalnymi w 

świetle nowej ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w  gminie. Ustawa ta weszła w  życie w  dniu 

01 stycznia 2012 roku. Ustawa określa zadania dla gmin w  zakresie gospodarowania odpadami tj.:

- organizacja odbierania odpadów  komunalnych oraz wyznaczenie punk tów  selektywnego zbierania 

odpadów komunalnych

- stworzenie w arunków  do wykonywania prac związanych z utrzymaniem czystości i porządku na 

terenie gminy

- zapewnienie budowy, utrzymania i eksploatacji własnych lub wspólnych z innymi gminami 

regionalnych instalacji do przetwarzania odpadów komunalnych

Z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i porządku Publicznego odbytego w dniu 10 sierpnia

2012r.W posiedzeniu udział wzięli:



- ustanowienie selektywnego zbierania odpadów  komunalnych

- zapewnienie odzysku, recyklingu i przygotowania do ponownego użycia 

Prowadzenie działań informacyjnych i edukacyjnych

- nadzorowanie gospodarowania odpadami komunalnymi 

(Materia ł stanowi załącznik do protokołu).

Pani Jabłonowska powiedziała, że zgodnie z nową ustawą W ojewoda powin ien uchwalić WPGO do 

końca czerwca. Co nie zostało wykonane. Gminy swoje plany pow inny uchwalić w  ciągu 6 m-cy od 

uchwalonych p lanów wojewódzkich.

Pani Parzydło-Wątorska zapytała kiedy zostanie w prowadzony nowy sposób gospodarki odpadami, 

ponieważ trzeba będzie w ym ów ić  um ow y f irm om  które na dzień dzisiejszy odbierają odpady. Pani 

Jabłonowska wyjaśniła, że wszyscy zostaną po in form ow an i o te rm in ie  wprowadzenia nowych zasad.

Ad. 2 Pomoc społeczna

Pan Jacek Jeziorski -  prac. GOSP -  przedstawił analizę pomocy społecznej udzielonej w  I półroczu br. 

(Materia ł stanowi załącznik do pro toko łu)

Przewodniczący komisji stw ierdził, że przedstawiony materia ł bardzo szczegółowo zobrazował ilość 

i rodzaj udzielonej pomocy spo łeczne j.

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do rozpatrywania podań.

- podanie p. Kujawskiego Bogdana o zamontowanie  lamy przy ulicy Akacjowej w  Chajętach.

Członkowie komisji jednogłośnie zawnioskowali o przekazanie podania do W ójta  z uwagi na to, że 

montowanie pojedynczych lamp należy do kompetencji W ójta .

Pan Kłębek zapytał czy obowiązkiem gminy jest sprzątanie przystanków przy trasie i czy będzie 

montaż lamp przy przystankach. Pan Kłębek po in fo rm ow ał również , że są również poniszczone 

chodniki przy trasie.

W związku z powyższym członkowie komisji wnioskują do W ójta  o wystąpienie do Generalnej 

Dyrekcji o naprawę chodników.

Na tym p ro tokó ł zakończono-

Przewodniczący Komisji


